
ZAPISNIK DEVETE SEJE STROKOVNEGA SVETA ZA ZAŠČITO 

ŽIVALI  

 

Datum seje: 15.12.2021 

Mesto seje: ZOOM 

Začetek seje: 17:00 

Prisotni predstavniki MZK in UVHVVR: 

Matjaž Guček, DVM, generalni direktor UVHVVR  

Mag. Aleš Irgolič, Državni sekretar MZK 

Mag. Breda Hrovatin, UVHVVR 

Arnej Galjot, UVHVVR 

Dr. Urška Kos, UVHVVR  

 

Prisotni člani:  

Prof.dr. Alenka Dovč (UL, VF)     

Prof.dr. Mojca Kržan (UL, MF)   

Doc.dr. Špela Malovrh (UL, BF),  

Prof.dr. Martin Dobeic (UL, VF),   

Dr. Janko Skok (UM, FKBM),  

Urška Markelj, Univ.dipl.inž.zoot (DZZŽ Pomurje) 

 

Predlagani dnevni red: 

1. Pregled in potrditev poročila SSZŽ zadnje seje 

2. Eksoti – pozitivna in negativna lista 

3. Pravilnik za zaščito kopitarjev 

4. Razno 

 

1.  Pregled in potrditev poročila SSZŽ zadnje in prejšnjih sej  

Prof. Dobeic predstavi delo SSZŽ za leto 2021 do sedaj in na kratko predstavi zapisnike 

 

 

2. Eksoti - pozitivna in negativna lista  

Prof. Dovč prosi za obrazložitev, kaj je njeno delo pri pripravi teh dveh list.  

Izpostavi tudi problematiko označevanja strupenjač in živali, ki so lažje od 200g. Na splošno skrb 

vzbuja dobrobit plazilcev. 



Dr. Kos pove, da je sprememba zakona začela veljati 14.10.2021, prehodno obdobje po 28.čl. ZZŽiv 

traja 18 mesecev – do 16.4.2023. Listi je potrebno pripraviti v 12 mesecih – do 16.10.2022. Same 

spremembe naj bi prišle v prakso v približno dveh letih. 

 

Prof. Dovč poudari, da je potrebno hitro začeti delati na deponiji genetskega materiala, na kar pa je 

fakulteta (UL; VF) že pripravljena. 

G. Guček od SS pričakuje, da pripravimo osnovni seznam živali, ki bi jih dali na prepovedano listo. V 

Sloveniji imajo ljudje doma veliko eksotov in to je potrebno urediti tako zaradi varnosti okolice, kot 

zaradi dobrobiti živali.  

Prof. Dovč pričakuje, da nam UVHVVR da naloge – navodila, kaj narediti, kaj pripraviti, do kdaj.  

G. Guček predlaga, da se začetno pripravi osnovni nabor; grobi seznam, pozneje pa bi se ta seznam 

prečistilo in našlo končno rešitev. 

Prof. Dobeic predlaga delovno skupino, ki jo osnuje Prof. Dovč, ta pa do začetka pomladi pripravi 

okviren seznam vrst za listi. Prof. Dovč se konzultira s po dvema rejcema plazilcev in ptičev. 

Večinoma je znano, kaj imajo ljudje doma.  

Dr. Kos ponudi, da Uprava pošlje nabor vrst, ki so drugje po EU urejene s primerljivimi predpisi, za 

lažjo orientacijo. Prav tako Kosova priporoči, da bi se v morebitno delovno skupino dobro vključiti 

tudi strokovnjake iz zavoda za varstvo narave.  

Dr. Kržanova ponudi svojo pomoč, saj prihaja iz medicinskega področja, za definicijo kaj je nevarno 

za ljudi. 

 

3. Pravilnik za zaščito kopitarjev 

Prof. Dobeic predstavi zapisnik zadnjega sestanka delovne skupine za zaščito kopitarjev. Delovna 

skupina se redno sestaja in dela, a bi potrebovala več informacij o domnevnih planih uprave glede 

delovnih skupin za zaščito kopitarjev – smiselno bi bilo skupine združiti, da bi lahko hitreje in 

konkretneje sestavljali osnove za pravilnik za zaščito kopitarjev. 

Markljeva predstavi trenutno delo skupine; v drobnogled bi vzeli enega od pravilnikov veljavnih v 

tujini in ga predelali, da bi se lahko umestil v slovenski prostor in slovenske razmere.  

Dr. Kos pove, da Uprava od skupine ne pričakuje priprave celotnega pravilnika, ampak strokovne 

podlage. MZK je bilo s strani Odbora za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano pozvano, naj pripravi oz. 

dopolni predpise za zaščito kopitarjev. 

UVHVVR je začelo pripravljati posvetovalni dokument za deležnike (vprašalnik), s katerim bi pridobili 

povratno informacijo, skupaj s podlagami, ki jih pripravi SS, da bi bilo jasneje, katera so področja, ki 

jih bi bilo potrebno v predpisu nasloviti. Uprava bo SS poslala ta vprašalnik v vpogled in v mnenje, 

delovna skupina v okviru SS pa do konca decembra pripravi mnenje. 

Dr. Kos na kratko predstavi osnutek vprašalnika. 

Direktor Guček poudari, da je odbor za kmetijstvo v enem od sklepov določilo, da je te predpise 

potrebno pripraviti v relativno kratkem času. 

Eno od vprašanj, ki se npr. poraja je, kam z zapuščenimi športnimi konji.  

 



4. Razno 

Direktor Guček priporoči, da se pri vabilih na seje SS obračamo tudi na kabinet ministra, saj je 

zainteresiran za problematiko. 

 

Seja je končana ob 19:15 

 

Zapisala: Predsednik: 

Urška Markelj, uni.dipl.ing.zoot     Prof. Martin Dobeic DVM 

 

 


